
Referat af beboermøde den 3. okt. 2005
Antal fremmødte beboere: 24
Til stede i øvrigt: Kaj Sjögreen, inspektør

1. Valg af dirigent
Britta blev valgt.

2. Årsberetning v. næstformanden (Britta)
Næstformanden berettede om årets gang på Kollegiegården.

A. Inspektør Kaj Sjögreen præsenterer sig selv
Kollegiegårdens nye inspektør, Kaj Sjögreen, fik ordet. Han præsenterede sig selv og sine 
visioner for Kollegiegården. 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskaber
A. Beboerrådets kasse

Berit Løfstedt (14, 2.th) fremlagde nøgletallene for beboerrådets regnskab.

Regnskabet blev godkendt.

B. Tarmens kasse
Asbjørn Johansen (6, 5.th) fremlagde nøgletallene for tarmens regnskab.

Regnskabet blev godkendt.

C. Festudvalgets kasse
Festudvalgets kasserer var ikke mødt op og regnskabet blev derfor ikke fremlagt og kunne 
ligeledes ikke godkendes.

Det blev besluttet at indkalde til ekstraordinært beboermøde snarest muligt, hvor eneste 
punkt er fremlæggelse og godkendelse af festudvalgets regnskab.

4. Valg af medlemmer til beboerrådet
To medlemmer skulle vælges. To stillede op og blev dermed valgt ved fredsvalg:

Anne Francke Christensen (14, 2.th)
Britta Svennesen (6, 5.th)

5. Suppleringsvalg af medlemmer til beboerrådet
To medlemmer er trådt ud inden udløbet af deres valgperiode og der blev derfor afholdt 
suppleringsvalg. To stillede op og blev dermed valgt ved fredsvalg:

Theis Pedersen-Skovsgaard (10, 2.th)
Rune Nørbæk Lassen (301)
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6. Valg af suppleanter til beboerrådet
To suppleanter skulle vælges. To stillede op og blev dermed valgt ved fredsvalg:

Katrine Rude Laub (6, 6.tv)
Liv Lauritsen (10, 6.tv)

7. Suppleringsvalg af suppleanter til beboerrådet
En suppleant er trådt ud inden udløbet af dennes valgperiode og der blev derfor afholdt 
suppleringsvalg. To stillede op og der blev derfor afholdt afstemning. Stemmefordelingen blev:

Christian Vind (211): 17
Emil (14, 2.th): 7
blanke: 0
i alt: 24

Christian Vind blev således valgt.

8. Valg af formand for beboerrådet
Én stillede op og blev dermed valgt ved fredsvalg:

Espen Højsgaard (10, 4.tv)

9. Indstilling af medlem til bestyrelsen
Én stillede op og blev dermed valgt ved fredsvalg:

Britta Svennesen (6, 5.th)

10. Indstilling af suppleanter til bestyrelsen
Anne Francke Christensen blev valgt som suppleant for Espen Højsgaard.
Lykke Ørnbjerg blev valgt som suppleant for Britta Svennesen.

11. Valg af revisor
Emil (14, 2.th) blev valgt.

12. Vedtagelse af husorden
Husordenen blev vedtaget.

13. Indkomne forslag
A. Ansættelsesforhold for rengøringspersonalet

En beboer stillede forslag om, at rengøringspersonalet skal fastansættes.
Det blev besluttet at indstille til bestyrelsen, at rengøringspersonalet principielt skal 
fastansættes efter en prøveperiode.

14. Eventuelt
A. Støjregler
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Der blev stilllet forslag om at støjreglerne skulle gøres klarere. Da forslaget blev stillet under 
eventuelt, kunne der ikke træffes en beslutning, men det blev aftalt at beboerrådet skulle 
arbejde videre med forslaget.

B. Afskaffelse af rengøring
Der blevt stillet forslag om afskaffelse af rengøringen i værelsesfløjen – besparelserne skulle 
tilfalde køkkenerne.
Der var generelt ikke tilslutning til forslaget.

C. Klager over rengøringen
Kaj gjorde opmærksom på, at klager over rengøringen skal rettes til ham, hvorefter han vil 
følge op på sagen.

D. Festudvalget
Der blev gjort reklame for festudvalget i form af en opfordring til at møde op til 
festudvalgsmødet d. 6/10 samt invitation til de næste to kollegiefester:

• høstfest d. 15/10
• julefrokost d. 12/11

E. www.surfact.dk
Kaj opfordrede beboerne til at besøge hjemmesiden www.surfact.dk.

På vegne af Beboerrådet
Espen 10, 4 tv.
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